
Bestyrelsesmøde
Torsdag den 3. juni kl. 19

Lærerværelset

Dagsorden

På grund af en corona-situation aflyste vi det fysiske møde, og prioriterede punktet vedr. næste

skoleår på et onlinemøde.

Afbud: Lena og Anne

1. Godkendelse af næste skoleår

Lotte fremlagde planerne for kommende skoleår med henblik på bestyrelsens godkendelse.

Lotte gennemgik skema, samlæsning, fagfordeling samt opgaveliste inkl.

arbejdstidsfordeling.

Bestyrelsen godkendte planen med følgende bemærkninger:

- Der arbejdes ikke i lektioner, men minutter. Lotte understregede, at alle elever får de

timer, som de skal have jf. Undervisningsministeriet krav.

- Historie, kristendom og samfundsfag samles som kulturfag. Lotte pointerede, at det er

op til lærerne og den faglige ledelse at sikre, at eleverne kommer hele vejen rundt i

fagene, men der er frihed til at organisere og strukturere det.

- Læsebånd: Handler ikke alene om læsekompetencer, men handler i lige så høj grad som

fordybelse i et fag. Det kan også være i fx fysisk.

- 20-timerpuljen: Bestyrelsen ønskede et andet indhold. Hvis vi skal bevare puljen, så skal

det have fokus på det, som skolen gerne vil prioritere. Ud over adhoc-opgaver skal

puljen understrege forældresamarbejde, eksperimenter med projektorienteret

undervisning, samarbejde med eksterne partnere og lignende.

- Brev til forældre: Kan med fordel deles op i to dele. Et om den nye hverdag og et om det

projektorienterede. Det skal fremgå, at den nye skoledag er sket i samarbejde med

bestyrelsen. Det skal fremgå, at vi evaluerer løbende.




